

To: All Parents  
From: Dr Agnes Wai, Principal  
Date: 2<sup>nd</sup> November 2018

**Notice No.20**  
**'Be a Teacher a Day' 2018**

'Be a Teacher a Day' was launched as one of the School's 80th Anniversary celebrations' key events. It brought parents from different professional backgrounds into the classrooms and exposed our students to the various professions and their realities, and at the same time provided parents with an opportunity to be a teacher for a day.

This event was well-received by parents and much appreciated by the students. The School has decided to hold it annually after receiving encouraging feedback from both parents and the students. This year, in addition to their professions, we would like to invite parents to also share with students their leisure pursuits hence enhancing students' horizons and embedding importance of work-life balance.

We would like to invite you to share your story with us either professional or about a hobby. We hope that your invaluable experience would enable our students' to pursue their dreams.

Kindly find the details of the sharing session below:

<b>Date &amp; Time</b>	<b>Content</b>	<b>Rundown</b>
17 <sup>th</sup> December 2018 (Monday) 08:45 – 09:50	<u>Junior Grades</u> Hobby sharing: fun, knowledge/skills, experience and demonstration  <u>Senior Grades</u> Career sharing: Nature of the job, challenges, fulfilment and case sharing	Approximately one hour sharing to be concluded with a parent-teacher sharing session

If you are interested to conduct one, please ***complete the reply slip in our School app*** by **15<sup>th</sup> November 2018 (Thursday)**. Jobs will be allotted as per the curriculum suitability. 21 successful applicants will be invited to a briefing session on 1<sup>st</sup> December 2018 (Saturday) morning. For further enquiries, please contact Mr Man Tin on 2813 8410 or via email tin@sscps.edu.hk.

通告第二十號  
「家長也來當老師」2018

「家長也來當老師」活動自去年開展，是為學校八十周年慶典的重要活動之一。家長透過向學生分享其專業領域的驕人成就和寶貴的人生經驗，能親嘗當老師的的滋味。

此活動深受家長的熱烈歡迎和學生的高度讚賞，今後將成為本校一年一度的盛事。今年，除職業分享外，我們也誠意邀請家長分享個人興趣，進一步擴闊學生視野，並鼓勵他們在學業與生活之間取得平衡。我們期盼着您的積極參與，相信您的寶貴經驗定能啟發和激勵學生奮發向上。

詳細資訊如下：

日期及時間	活動性質	流程
2018年12月17日 (星期一) 08:45 – 09:50	<p><u>低年級</u> 興趣分享: 活動之樂趣、知識或技能、 相關經驗及示範等</p> <p><u>高年級</u> 職業分享: 工作性質、入職條件、職場苦與樂、 曾遇到的趣事或挑戰等</p>	課前準備 → 課節分享 → 家長教師分享會

有興趣參與是次活動的家長，請於 **11月15日(星期四)或之前填妥本校手機程式內之回條**。如參與人數眾多，本校會因應課程需要作出甄選，敬希見諒。負責老師將稍後通知 21 名獲選申請者參加 12 月 1 日 (星期六) 早上舉行之簡介會。如有任何疑問，歡迎致電 2813 8410 與田澤民主任聯絡或電郵至 tin@sscps.edu.hk。

以上通告  
一至六年級家長

校長  
衛燕華博士

二〇一八年十一月二日